
Zápis z jednání 9.schůze KŽP obce Vestec 
konané v 9.00 ve středu 12.8.2014 

 

Přítomni : 

Ing.Miloš Koc, předseda 

členové:   

JUDr.Jaroslav Bednář 

Lenka Kocová 

host: Tibor Švec, starosta 

 

Program: 

1. Kontrola úkolů 
2. Aktuální agenda 
3. Zhodnocení činnosti KŽP 

4. Úkoly a doporučení pro další období  

5. Různé

 

1. Kontrola úkolů : 

 

Úkol č.6 : Sledovat výskyt bolševníku.  

Termín : trvá do odvolání      

 Výskyt květenství bude třeba sledovat nadále 

Úkol č.10 : Kontrola a sledování realizace protihlukových opatření u Pražského okruhu 
 Měření hluku splnila limity, ukončeno.   
 
   
2. Aktuální agenda 

Měření hluku 2014 znovu ukázala jako hlavní zdroj hluku ul.Vídeňskou. Na ní došlo v nočních 

hodinách k výraznému poklesu vlivem pravidelných kontrol (dopravní komise,policie). Malé zvýšení 

přes den a na Pražském okruhu kopíruje zvýšení dopravy. K odlehčení dojde částečně po otevření 

sjezdů na Břežany. 

Výsadba u Vesteckého rybníka je ukončena, výsadba podél cyklostezek bude pokračovat 

Probíhá zpracování krajinného plánu - koncept bude 9/2014 poskytnut pro konzultaci 

Cyklostezka do Jesenice ještě nemá stav.povolení 
 

 

3. Zhodnocení činnosti KŽP 

Komise byla ustanovena poprvé a ve funkčním období jako poradní orgán zabývala zejména: 
Statut, náplň práce, dlouho a krátkodobé cíle, financování, odpadky u Alberta, rekultivace navážky, 
výsadby Rybník, cyklostezky, kalkulace náhradních výsadeb, zajištění CN na legislativu sběrného 
dvora, zahrada MŠ, kácení proschlých stromů, R1 hluk a měření, fotodokumentace u R1, bolševník - 
výskyt a průběžné sledování, výsadba U Parku 1.část, na základě místních šetření návrhy řešení  
U Krbu+retence+za Jahodárnou+ VKP za Delikomatem, návrh pro dotaci u Flexonu, stanovisko  
k Vestecké spojce, cyklostezky-údržba zeleně, prověření podnětů a stížností 
Starosta p.Švec komisi za práci poděkoval. 
 
 
4. Úkoly a doporučení pro další období 
Vyplývají ze zápisů KŽP 
 
 
 
Ukončeno: 10.02 hod. 
 
Zapsal : Koc 
 


